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Medborgarförslag till Farsta stadsdelsnämnd

Det vore väldigt fint om Stockholms stad och i synnerhet den stadsdel jag själv bor i, ville
bygga en bastu med utebad i Magelungen vid Farsta simhall. Därfinns redan en fin och
välbesökt miljö för idrotts- och friluftsliv vilket gör den platsen trygg och lämplig för
bastubadande.

Det känns också lite märkligt att alla vi som vill basta - och bada i sjö eller hav - är
hänvisade till Nacka kommuns utbud i Hellasgården. Trycket på den bastun är alltid hårt,
både min man och jag badar bastu där och det är ofta som det klagas i bastun på
Stockholms stads obefintliga utbud.

Kanske är det så att det redan planeras för bastubyggande i centrala Stockholm, det har ju
kommit och gått en del ideer under årens lopp, men det finns sannolikt ett tillräckligt stort
underlag både för bastu i innerstaden och i Farsta.

Ett fin inspirationskälla är badet i Bjärred som också kombineras med restaurang.

Vänliga hälsningar,


